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Slovenska Matica. 

Odborova seja „Slovenske Matice" 
11. dne t. m. 

Odborove seje due 11. t. m. se je udeležilo 15 od
bornikov (med njimi dva vnanja, gg. Janko Krsnik in 
Luka Svetec). 

Gospod predsednik naznanja, da je prvega junija 
dosedanji tajnik svojo službo ostavil in da zvršuje za
časno tajniške posle gosp. prof. Senekovič, kar odbor 
na znanje vzame. — Imperatorski universitet v Kievu 
vabi „Matico" k udeležitvi velike slavnosti, katero ob
haja v prvi polovici meseca septembra povodom svojega 
50Jetnega obstanka. — Gosp. Jan Lego, uradnik če
škega muzeja, je poslal nekoliko čeških knjig, katere 
so Matici darovali deloma dotični pisatelji, deloma stro-
kovnjaška češka društva; ob enem naznanja, da pre
vzame poverjeništvo Matice slovenske v Pragi, nasve-
tuje pa tudi, naj Matica stopi v vzajemno zvezo s če
škimi društvi: 1) Kral. češka společnost nauk, 2) spolek 
ceskych filologu, 3) spolek architektu a inženvru ve 
kralovstvi češkem, 4) jednota českvch mathematiku. Od
bor hvaležno sprejme ponudbo g. Lega in se bode pis
meno obrnil do imenovanih društev, da zamenjavajo 
svoje publikacije z Matičnimi. 

„Glasbena Matica" se je pismeno obrnila do Ma
tice, naj njej ta odda proti primerni najemščini od sv. 
Mihaela naprej stanovanje v svoji hiši na Bregu, ka
tero stanovanje bi njej posebno ugajalo za njeno „glas
beno šolo". Po daljši debati je odbor z izdatno večino 
sklenil, da tej želji „Glasbene Matice" ne more vstreči, 
ker nima nobenega vzroka, sedanjemu najemniku odpo
vedati stanovanja, ker si misli, da bi bila najemščina 
za to stanovanje „Glasbeni Matici" prevelika, in ker 



upa, da dobi „Glasbena Matica" za svoje namene prav 
lahko cenejše in še bolj pripravno stanovanje. 

Važen ukrep je tudi ta, da se tiskarska dela za to 
leto ne bodo razpisala, in sicer zaradi tega ne, da se 
omogoči društveno knjige ob pravem času dovršiti. Le
topis se izroči v tisk narodni tiskarni, ako ga prevzame 
pod istimi pogoji, pod katerimi je tiskala društvene 
knjige lansko leto in pod katerimi tiska tudi za tekoče 
leto II. del „Lovčevih zapiskov". Tretja knjiga, katera 
se bode za to leto izdala, izroči se v tisk drugi tiskarni, 
ki je voljna jo tiskati po isti ceni, kakor tiska narodna 
tiskarna. Izvršitev tega ukrepa se izroči g. predsed
niku in začasnemu tajniku. 

Najvažnejša točka dnevnega reda pa je bilo pretre-
sovanje načrta prenarejenih pravil in opravilnega reda, 
katerega je izdelal poseben pododbor in kateri se je bil 
uže poprej vsem odbornikom tiskan izročil. O tem na
črtu sta javila pismeno svoje mnenje tudi vnanja od
bornika gg. profesorja Erjavec v Gorici in Žolgar v 
Celji. V splošni debati predlaga gosp. odbornik Svetec 
prehod na dnevni red, poudarjaje, da slabega napredka 
Matice niso zakrivila obstoječa pravila, ampak druge 
razmere. Njemu pritrjuje tudi g. odbornik prof. Marn. 
Predloženi načrt pa zagovarjata odbornika Suklje in po
ročevalec Senekovič. Konečuo sklene odbor z 8 glasi 
proti 5 (dva odbornika sta bila v tem času odšla) preiti 
v podrobno debato. Ker je bil v tem čas uže zelo po
tekel, sklene se, podrobno debato nadaljevati dne 14. 
t. m. Ta nadaljevalna seja pa se ni mogla vršiti, ker 
se ni bilo sešlo zadostno število odbornikov; k tej seji 
se je zbralo namreč le 9 odbornikov, ki so o svojem 
razgovoru izrazili željo , da bi se podrobna debata o 
predloženem načrtu pravil in opravilnega reda vršila v 
prihodnji seji, ki bi se imela sklicati še pred zaključ
kom šolskega leta. 
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